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Pályázat 

Matematika szakterületi koordinátori tisztség betöltésére 

Kuti Péter 

Magamról: 

Kuti Péternek hívnak, 1991-ben születtem Budapesten, ahol élek azóta is. Általános – és középiskolai 

tanulmányaimat is Csepelen folytattam, melyek során főként a sportra, illetve a nyelvismeretre 

fektettem hangsúlyt. Jelenleg matematika alapszakos hallgató vagyok, alkalmazott matematikus 

szakirányon, 2010. óta. 

A Szakterületi Csoporttal 2011. elején ismerkedtem meg, először kisebb feladatokat láttam el  (szakos 

honlap fejlesztése, LEN – Logikai  sátor szervezése), majd egyre több mindent vállaltam, például a 

szakos rendezvények szervezését, valamint 2012. márciusától a TTK HÖK matematika szakterületi 

koordinátora vagyok, ezalatt a fél év alatt rengeteget tapasztaltam, tanultam, fejlődtem. Sikerült jó 

kapcsolatot kiépítenem a Matematikai Intézet dolgozóival is. Igyekeztem segíteni minden ponton, 

ahol tudásom és energiám engedte. Munkám során szem előtt tartottam a TTK HÖK-ben általános 

alapelveket, a hallgatók érdekeit helyeztem előtérbe, ahol csak volt erre mód.  

Motivációk: 

A Szakterületi Csoportok azok az egységei az egyetemi, és a kari HÖK-ök rendszerének, melyek igazán 

elérik, kapcsolatban állnak a hallgatókkal. Ezek minden tekintetben alapjait képzik a TTK HÖK 

működésének, így rendkívül fontos ezek működése, és nagyon nagy felelősség ezeknek a 

csoportoknak, hogy pozitív benyomás alakuljon ki a hallgatói érdekképviseletről az emberekben. 

Szeretném, hogy a matematika szakterület tanulói maradéktalanul elégedettek legyenek a 

munkánkkal, mind a tanulmányi érdekképviselettel, mind pedig a közösségi élet szervezésével. 

Szerencsére egyelőre főként a GyógyMatek GT 2012-nek köszönhetően még sosem tapasztalt 

népszerűségnek örvendünk, reményeim szerint ez továbbra is nőni fog. Ha sikerülne elérnünk, hogy 

bízzanak bennünk a hallgatók, az mindenkinek nagyban megkönnyítené a létét, ők is óriási hasznot 

tudnának húzni belőle, ha mindenkihez eljutnának az általunk (a TTK HÖK által) terjesztett 

információk, tudnának az elkövetkezendő eseményekről, tisztában lennének vele miért és mennyit is 

dolgoznak az aktív tagok értük, ekkor véleményem szerint sokkal hajlandóbbak lennének segíteni 

számunkra is, véleményt nyilvánítanának a problémákról, eljönnének az általunk szervezett szakmai 

és társasági programokra, leadnák szavazatukat a képviselőválasztásokon, és így tovább. Azt 

gondolom, hogy minden hallgató támogatását lehetetlen elérni, viszont nagyon komoly előrehaladás 

lenne, ha sikerülne az emberek felét magunk mögött tudni, ami viszont már csak lelkesedés és 

kitartás kérdése. 

Nagyon nagy örömömre szolgál, hogy a Matematikai Intézet partnerként tekint a HÖK-re, rendszeres 
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kapcsolatban állunk a vezetőivel, akik amennyire csak tudják segítik a munkánkat, a tapasztalataikkal, 

tudásukkal, és munkájukkal. Természetesen mi is igyekszünk mindenben a segítségükre lenni, az 

előző bekezdésben említett gondolatok megvalósulása ezt is jelentősen effektívebbé tenné. 

Kiemelendő még, hogy a MATSZACS aktív tagjainak feltétlenül szüksége van arra, hogy örömmel 

csinálják az általuk végzett munkákat, rettentően fontos a jó hangulat, a jó társaság, és hogy ne nyűg 

legyen számukra egy-egy az irodában töltött éjszaka, hanem barátok között eltöltött idő. Szeretnék 

egy összetartó csapatot, egy baráti kört kialakítani, ez jót tenne a munka hatékonyságának is, 

valamint az tagjainknak is sokkal jobb érzés lenne köztünk lenni. 

A Szakterületi Csoport: 

A csoport sikerességének legfőbb záloga az aktivitás. Szerencsére az utóbbi időben igen magasra nőtt 

a matematika szakterület aktív hallgatóinak száma, ami egyrészt könnyebbség, hogy a munkákat még 

az eddiginél is jobban el tudjuk végezni, másrészt lehetőség, hogy egyre több újdonsággal tudjunk 

szolgálni a hallgatóknak. Örömömre szolgál, hogy egyre több ötlet merül fel, és kerül megvalósításra, 

mint például a Matematikai Esték előadás-sorozat, vagy a Campus Discovery, de említhetném a 

honlap átalakulását is, ami egyelőre szünetel, várva egy kari kommunikációs koncepcióra. 

Koordinátorként feladatomnak tekintettem, és újraválasztásom esetén továbbra is így tennék, hogy 

ha van rá mód, akkor segítsem ezen újítások létrejöttét, illetve a már bevált, régóta működő 

projektek továbbiakban való sikerességét is, tapasztalatommal, munkámmal. Igen fontos, hogy 

tisztségviselőként, választmányi delegáltként szoros kapcsolatot tartsak a Szacs, és a TTK HÖK többi 

dolgozója között, hiszen egymást segítve tudunk a leghatékonyabban dolgozni. Nagyon hasonlóan, 

mint Intézeti Tanács delegált, és mint a szakterület koordinátora természetesen a Matematikai 

Intézet és a Szacs között is hidat képeznék, lehetőséget teremve ezzel az együttműködésre.  

A csoport hatékony működéséhez feltétlen szükséges a folyamatos kommunikáció, melyet úgy érzem 

eddig elég jó hatásfokkal sikerült végrehajtanunk, de ennek ellenére még jó pár helyen javulhat. 

Ennek csatornái a levelezőlista, a facebook, a telefonos kapcsolat, valamint a Szacs ülés, utóbbi 

rendszerint több szempontból is a leghatékonyabbnak bizonyul, így ezek számát szeretném növelni 

az eddigiekhez képest, és két-három hetente találkozni. 

A tavaszi képviselőválasztások során minden matematika szakos induló elérte a 15%-ot, így 

várhatóan mindannyian tagjai lesznek az év során a Küldöttgyűlésnek, így részt fognak venni a TTK 

HÖK-öt érintő legfontosabb döntések meghozatalában, ami komoly felelősség, és felkészültséget 

igényel. Kiemelt feladatomnak tartom, hogy a szakterület képviselőit és ugyanúgy a Szacs aktív tagjait 

is kellően informáljam az aktuális kérdésekről, hiszen így ők is hozzá tudnak tenni hasznos 

gondolatokat, esetleg „külső” szemlélőként könnyebben találnak megoldásokat bizonyos 

problémákra. Szeretném, ha az új alapszabály elfogadása után a Szakterületi Bizottság és a 

Szakterületi Csoport ülései közt pusztán formalitásbeli különbség lenne. Fontosnak tartom, hogy a 

képviselők aktívan részt vegyenek a csoport munkájában, így természetesen mindenképpen számítok 

a részvételükre a Szacs üléseken is!  
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Tervek: 

Az utóbbi hat hónap alatt a kitűzött céljaim jó részét sikerült teljesíteni, így a matekos hallgatók 

érdekképviselete például az Intézet irányában szerencsére nagyon hatékony, valamint a kar 

irányában is egyre jobb. Sajnos a kar bizonyos szervezeti egységei munkájában rengeteg hiba van, 

amit ráadásul nem is igyekeznek orvosolni. Úgy gondolom, hogy egy ilyen patinás egyetem ekkora 

jelentőséggel bíró karán ez nem megengedhető, és mindenképpen tenni kell ellene, amit csak 

tudunk. Ennek megfelelően már eddig is többször egyeztettem a Tanulmányi Osztállyal és a Felvételi 

Irodával is, ezen egységek dolgozóinak felkészültsége gyakran az elvárhatónál jóval kevesebb, olyan 

hibákat követnek el, amik nagyon rossz színben tüntetik fel az egyetemet. A többszöri megkeresés 

úgy néz ki nem értelmetlen, sikerült eredményeket elérni, mint például a hibás felvételi határozatok 

újra kiküldése, vagy a tanár szakos hallgatók elérhetőségeinek kigyűjtése. A tanrendek 

összeállításáról, és az ETR frissítéséről nem is nyilatkoznék, remélhetőleg ez a probléma megoldódik a 

következő félévre, amennyiben nem úgy nincsen létjogosultsága a jelenlegi gárdának. 

A TTK HÖK felé is próbáltam képviselni a matekos érdekeket, ami nagyrészben sikerült is, ezt a 

jövőben is természetesen szeretném folytatni, megválasztásom esetén tiszségviselőként, de 

képviselőként mindenképpen.  

A Szakterületi Csoport csapattá éréséhez szeretném az év során valamikor megrendezni a már 

elődeim által is tervezett matekos közéleti hétvégét, ahol a konstruktivitás mellett kikapcsolódni is 

lenne idő. Ha esetleg ez valamiért nem sikerülne, akkor is mindenképpen szeretnék csapatépítő 

napokat tartani, jelenleg a csoport tagjai nem ismerik egymást igazán, nincsnenek nagyon 

kapcsolatban, csak kisebb társaságok, ezt szeretném megváltoztatni. 

A matekos hallgatók tájékoztatása az aktualitásokról a koordinátor egyik legfontosabb feladata. Eddig 

a korrábbiakhoz képest viszonylag sikeresen működött ez az ága a munkának, remélhetőleg a 

következő időszakban még tovább fog tudni fejlődni. Árendás Péter hathatós segítségével kiötlöttünk 

egy tervet, ami reményeink szerint hosszú távon el fogja érni, hogy sokan látogassák a honlapunkat, 

melyet folyamatosan igyekszünk frissíteni, és minden fontos, illetve kevésbé fontos információt 

felrakni. Az eddigi tapasztalat jó, ugyan még kell érnie a dolognak, de a honlap látogatottsága 

határozottan növekszik. Az informálás egy része, hogy felkészítsük a hallgatókat az előttük álló 

döntések meghozatalára, mint például a szakirányválasztás, vagy a szakdolgozati témaválasztás. 

Kiváló lehetőség, hogy többet tudjanak meg ezekről a kérdéskörökről a BSc Szakdolgozati 

Konferencia, vagy a Szakirányválasztó Fórum, melyeket évről évre egyre nagyobb népszerűséggel 

rendezünk meg. Szeretném, ha ezek mindenképpen a jövőben is létre jönnének, nagyon hasznos a 

hallgatóinknak. 

Igyekeznék a MASZAT korrepetálást is megtartani, a jelenlegi formája talán a leghatékonyabb, a 

korrepetítorok válogatása miatt az oktatók is egyre inkább elismerik ennek a létjogosultságát, és a 

kereslet is egyre növekvő tendenciát mutat. 

A szakterületen igen sok a „félszakmai” program, melyek kiváló lehetőséget adnak arra, hogy a 
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hallgatók az érdeklődési körüknek megfelelő eseményeken vegyenek részt, mi közben 

kikapcsolódnak, társaságban vannak. A Matekos Teadélután a következő héttől kezdve teljes 

erőbedobással üzemel, még szeptember folyamán szeretnénk egy Matematikai Esték előadást is, 

amely egy könnyedebb hangvételű előadás, a matematikához közel álló emberektől, ezen tudomány 

valamilyen érdekes ágáról, kiterjesztéséről. A Külturális Teaest is ismét megrendezésre kerülne, ezzel 

kapcsolatban már konkrét terveink is vannak, hogy kit hívjunk meg, reméljük, hogy sikerül 

elcsábítani. 

Régóta folynak próbálkozások egy matekos hallgatói egyesület létrehozásában, amit én is 

szorgalmaztam eleinte, de sajnos nem maradt rá időnk a sok teendő közepette. Amennyiben 

megválasztásra kerülök, igyekezni fogok ezt ismét elkezdeni, már van hozzá viszonylag sok 

támpontunk, sok tapasztalt ember van, aki szívesen segítene, ezeket ki kell használnunk. 

A matekos mentorok ebben a félévben való munkája kiemelten fontos. A gólyáknak teljesen új az 

egyetem, nagyon kell figyelniük, hogy nehogy tanulmányi problémáik legyenek, elmaradjanak már 

ennyire az elején. Ezen felül most kell megalapoznunk az egyetemi életüknek hangulatát, társaságok, 

baráti körök kialakulását kell megindítanunk. Az eddigi tapasztalatok alapján nagyon jól dolgoztak a 

mentorok, akiknek ezúton is köszönöm munkájukat! 

Szintén említésre méltóak a matekos szakos bulik, amelyek igen komoly látogatottságnak és 

népszerűségnek örvendenek az év során eddig. Mind a gólyatáborban rekord számú résztvevő jött el, 

mind pedig az ezt követő Kocsmatúrára. Köszönhetően a szervezőknek remek hangulatban teltek 

ezek a programok, és reméljük ezt a hagyományt továbbra is fenn fogjuk tudni tartani, sőt esetleg 

még tovább emelni a színvonalat. Még két szakos bulit szeretnék a félév során, szeptember 27-én a 

GyógyMatek Gólyaavatót, illetve november végén egy barátságbulit a Földrajz-Földtudományi 

szakterülettel. 

Egy szakterületi koordinátor munkája során folyamatosan új dolgok jönnek fel, szinte egy pillanatra 

sem szabad megállnia. Szeretném, ha a jövőben is minden jó ötletet meg tudunk valósítani, ennek 

érdekében természetesen nyitott lennék továbbra is bármilyen megkeresésre.Azt is fontosnak 

tartom, hogy a koordinátor ne csak a saját szakterülete munkájával foglalkozzon, hanem a TTK HÖK-

nek is segítsen, ahol ereje és ideje engedi. Eddig is próbáltam ilyen irányban is munkálkodni, 

amennyiben bizalmat szavaztok nekem, a jövőben ebben is még jobban igyekeznék. 

Ezek a feladatok nagyon sok munkát igényelnek, ami számomra is kihívás, ha ti is úgy gondoljátok, 

akkor igyekezni fogok a jövőben is. Köszönöm, hogy végigolvastad a pályázatom, bármilyen kérdést, 

észrevételt szívesen fogadok! 

Budapest, 2012. szeptember 14. 

Kuti Péter 


